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Ваш надійний помічник

 

Java Node.JS Developer, 110000 грн.
 

Київ,  
 

Компанія: BrickRed
Systems

Рубрики:
 

IT, WEB фахівці

Побажання до співробітника
 

Освіта: повна вища
Досвід роботи: від двох років
Графік роботи: віддалена робота
Опис
вакансії
 

Опис вакансії

Хотим предложить Вам сотрудничество с нашей компанией BrickRed Systems (CloudEou). Это одна из ведущих
консалтинговых компаний в области информационных технологий.Мы помогаем клиентам повысить эффективность и
результативность бизнес-операций за счет всех их инвестиций в ИТ.

Наши услуги включают в себя консалтинг по технологиям и безопасности, разработку программного обеспечения и продажи
продуктов компании в сфере AI (Artificial Intelligence), Machine Learning, Big Data & Data Analytic, Test Automation
Frameworkds, etc., обслуживание (консалтинг, внедрение, поддержку) и управлении телекоммуникационными процессами.

BrickRed Systems работает из своих стратегически расположенных офисов в США, Канаде, Индии, Великобритании и
сейчас мы открываем офис и созданием технически сильную команду в Украине.

Мы предлагаем Вам удалённую работу с удобным для Вас графиком и высокой оплатой труда.

THE COMPANY

BrickRed Systems (CloudEou) is among the leading information technology (IT) consulting firms of the present generation. We help
clients improve their efficiency and performance in business operations from all their investments in IT.

Our services include technology and security consulting, including software and product sales in AI (artificial intelligence), machine
learning, big data and data analysis, test automation platforms, etc., Service (consulting, implementation, support) and management
of telecommunication processes.

THE OPPORTUNITY

BrickRed Systems operates from its strategically located offices in USA, Canada and India, Great Britain and now we are opening
offices in Ukraine and gathering strong technical team. We are offering work from home, flexible work schedule and high respectable
salary. Tel. ...397

The Person

3+ years of experience in software development with Java;
Upper-Intermediate spoken and written English;
Bachelor’s degree in a technical discipline and related fields;
Good written and verbal communication skills with customers.
Proficient with the development of Web Services using REST/SOAP/WSDL /XML /SOA
Good exposure on Postman or SOAP UI
Good exposure on Node.JS
Jest, Mocha, Selenium webdriver will be good as plus

Working conditions

High respectable salary;
Paid vacation and sick leaves;
Flexible schedule;

https://jobs.ua/vacancy/it_web_specialists


Open management and friendly team;

Контактна інформація
 

Телефон: +38 (095) 575-63-97
 
 

Контактна
особа:

AlinaTrishchenko
 

Сайт: https://brickredsys.com
 

Адреса: Киев
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